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33 Les candidatures d’Andorra la Vella i Escaldes, en el pas de vianants de la cruïlla Carlemany-Meritxell, ahir.

@IvanAlvarezAND

La candidata a cònsol major 
del PS i abanderada del te-
ma de l’aigua del partit, Cè-
lia Vendrell, va desvetllar que 

volen «ampliar el capital social de 
Capesa i injectar 1.5 milions d’euros 
per poder fer la connexió amb Andor-
ra la Vella» i que «parlarem amb En-
camp per saber si és possible, a nivell 
tècnic, fer-la també amb ells».

En un acte conjunt amb la can-
didatura de la capital, liderada per 
Dolors Carmona, i on es va escenifi-
car la unió de les dues parròquies en 

El PS vol ampliar el capital 
de Capesa amb 1,5 milions
Vendrell assegura que ells sí faran realitat la 
connexió de la xarxa d’aigües amb la capital
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una espècie d’Abbey Road a l’andorra-
na, Vendrell va explicar que la conne-
xió amb Andorra la Vella «s’ha de va-
lorar en quin punt de la xarxa es fa, si 
ha de ser al carrer de la Unió o de di-
pòsits a dipòsits, per un tema de pres-
sió a les xarxes. Encara hem d’acabar 
d’estudiar a nivell tècnic quina és la 
millor opció per connectar».

La candidata escaldenca va re-
treure que «nosaltres no farem com 
al 2008, quan Rosa Ferrer i Toni Mar-
tí van fer una encaixada de mans i 
es van abraçar al carrer de la Unió i 
tot va quedar en res, perquè estem al 
2015 i les dues xarxes no estan con-
nectades». Tot i això, Vendrell va re-

conèixer que «hi ha una dificultat 
real, és evident, perquè no estem al 
mateix nivell d’alçada. Hi ha zones 
d’Escaldes que tenen cotes molt al-
tes i hi ha un problema de pressions». 

La número 1 de la llista socialde-
mòcrata va afegir que «nosaltres sí 
ho farem realitat i donarem tots els 
recursos a Capesa perquè es pugui ti-
rar tot endavant. A més del dipòsit 
nou que està construint, en farem de 
nous, recerca de noves captacions i 
desenvoluparem el seu pla estratè-
gic perquè Capesa sigui viable a 20 o 
30 anys vista i la parròquia d’Escaldes 
tingui aigua en qualitat i quantitat». 

Finalment, va deixar clar que 
«dels quatre candidats que estem a 
Escaldes, qui més pot resoldre aquest 
tema i la persona més capacitada per 
la meva trajectòria sóc jo». H
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33 Membres de la candidatura de Ld’A, ahir. 

Els representants de Liberals d’An-
dorra van trobar-se davant del co-
mú d’Escaldes per emmarcar les 
seves propostes administratives. 
En aquest sentit, el candidat a còn-
sol major, Marc Magallón, va mos-
trar la seva aposta 
ferma per una bo-
na gestió de l’ad-
ministració co-
munal, per alleu-
gerir i simplificar 
els tràmits buro-
cràtics i , per tant, 
per evitar duplici-
tats.

Magallón va ex-
plicar que volen 
que «la casa del 
Comú sigui casa 
de tothom, ajuda-
rem a la ciutada-
nia amb la facilita-
ció de tràmits i els 
ciutadans hi po-
dran dir la seva».
El cap de la candi-
datura blava va as-
segurar que «cal 
que els tràmits si-
guin simples» i va 
proposar ajudar a la ciutadania fa-
cilitant l’accés a la informació. Per 
aconseguir-ho, Magallón va afir-
mar que reduiran les plantilles de 
tràmits i faran que aquestes siguin 
més clares i eficients: «Afavorirem 
les tramitacions telemàtiques for-
mant agents de l’administració en 
front office com a gestors integrals» 
i va recalcar que «és necessari que 
es puguin fer gestions des de casa».

Liberals aposta per 
agilitzar l’administració
Magallón vol potenciar 
la importància de les 
xarxes socials

Magallón va exposar que, arrel 
de les seves diverses trobades amb 
col·lectius i associacions, es posa de 
manifest que «actualment hi ha di-
ficultats alhora d’obrir un negoci». 

El candidat va accentuar que 
des del comú i l’Administració 
Central s’ha de treballar de mane-
ra conjunta per facilitar, per exem-
ple, l’obertura de nous comerços: 
«No hi ha d’haver cap dificultat al-
hora d’obrir noves botigues i hem 
d’agilitzar els tràmits per afavorir 
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Sentit Comú vol avançar 
en la gestió del Madriu
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DA anuncia que vol fer un aparcament 
amb capacitat per a 600 places

El candidat a la reelecció com a 
cònsol menor d’Escaldes-Engor-
dany, Marc Calvet, va anunciar 
ahir la construcció d’un apar-
cament amb capacitat per 600 
vehicles entre la carretera de 
l’Obac i l’avinguda Carlemany. 

Conegut com l’aparcament 
de l’Escalé, aquesta infraestruc-
tura permetrà donar servei a 
la zona alta i farà de motor di-
namitzador  ampliant l’oferta 
d’aparcaments.

El número dos de la llista de 
Demòcrates per Andorra va ex-
plicar que «amb aquest apar-
cament es podrà recollir tot el 
trànsit que passa  per carretera 
de l’Obac i que puguin gaudir de 
la parròquia».

La posada en marxa d’aquest 
nou pàrquing podria estar en 
marxa a finals de l’any vinent, 
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33 Josep Ramon Tudel i Marc Calvet, ahir a l’Avinguda Carlemany.
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Part de la candidatura de la platafor-
ma de Sentit Comú, encapçalada per 
David Pérez, va visitar ahir el Circuit 
de les Fonts per escenificar la seva pre-
tensió de desbloquejar el pla de gestió 
de la Vall del Madriu. 

Pérez va denunciar l’estat de dei-
xadesa en el que es troba aquest 
circuit i va assegurar que mereix 
molta més atenció, ja que no dei-
xa de ser una de les portes d’entra-
da de la Vall del Madriu. El número 
1 d’SDP+Independents va explicar 
que volen protegir l’espai i aposten 
pel desenvolupament del pla de ges-
tió, que tants desencontres esta origi-
nant. D’aquesta manera, Pérez va ex-
posar que, un dels punts clau en tot 
aquest procés, és aconseguir desblo-
quejar les converses amb els corta-
lans, un col·lectiu que el cap de llista 
considera que està menystingut i que 
no se’ls escolta prou: «Els cortalans, 

naturalment, tenen uns drets. Uns 
drets que, ara mateix, pensem que es-
tan en una clara indefensió i volem re-
conduir aquest tema», va apuntar Pé-
rez. A més va afegir que es volia, per 
tant, «reprendre el diàleg i les negoci-
acions amb aquest col·lectiu i escoltar 
els seus neguits». H

tal com va explicar Calvet. La cons-
trucció total d’aquesta infraestruc-
tura amb més de 2500m2 de planta 
i vuit plantes d’aparcament podria 
tardar quatre anys. 

Calvet va explicar que van arri-
bar a un acord en l’anterior legisla-
tura, perquè els terrenys on s’ubi-
carà el pàrquing siguin de titulari-
tat comunal. H

l’emprenedoria, minimitzant així 
la burocràcia i les gestions». A més, 
va destacar la importància d’estar al 
dia de les noves tecnologies i que fa-
ran d’aquestes les noves vies de co-
municació entre Administració i 
ciutadans: «Avui en dia s’han obert 
nous canals de comunicació com 
Twitter i Facebook i nosaltres les uti-
litzarem per estar ben comunicats 
amb la ciutadania». H
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33 David Pérez, candidat a cònsol.


